
PROCES VERBAL

Incheiat astdzi 06.01.2021 la sediul Consiliului Local Berevoegti, cu prilejul
linerii qedin{ei de indati de lucru .

$edinla incepe la ora l2o0 , participd 11 consilieri din 13 in funcfie.Lipsesc
d-nii consilieri Badea Vasile Robert qi Miu Eugen.La gedinld participd,d-l primar
Proca Florin Bogdan $i un invitat.

$edinfa este legal constituiti, aceasta a fost legal convocatd de primarul
comunei Berevoegti prin adresa nr.62l 05 .0I 2021 .

Preqedintele di qedinld este d-1. .oriili., Busuioc Gheorghe care ia loc la
prezidiu ;i prezintd proiectul ordinii de zi:

v- l.Prezentarea procesului verbal de Ia qedinta anterioari, prezinti
domnul secretar general Ilie Scarlat.

2.Proiect de hotlrffre privind acoperirea definitivl a deficitului
bugetului secfiunii de dezvoltare pe anul2020.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi qi este aprobat in unanimitate.

Se trece la pct.l la care d-l secretar general prezintd procesul verbal al

Eedin{ei care s-a desfbqurat in data de 18.12.2020.
Nefiind discutii este supus la vot procesul verbal gi este aprobat in unanimitate.
2.Proiect de hotlrflre privind acoperirea definitivi a deficitului bugetului
secfiunii de dezvoltare pe anul 2020,
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , expunerea de motive a primarului comunei
Berevoeqti , raportul de specialitate qi anexa proiectului.Prczintd d-na contabil
Cotescu Diana.
D-na Cotescu:Aceastd hotdrdre se d[ in fiecare an ,conform norrnelor de inchidere
a anului financiar.
D-lFrdlild:Da, qtim despre ce este vorba.
D-l Busuioc:Oricum contabilitatea este o limb6 strdind pentru mul1i.

Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre Ei
cu unanimitate de voturi pentru (11) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.1 din
06.0t.202L.
D-l Secretar:Curtea de Conturi dupd ce a efectuat controlul la institulia noastrl a
l5sat cdteva m[suri de executat iar acum au transmis o adresd, cdtre Consiliul Local
prin care cer sprijinul de ducere la indeplinire a acestora.D-l secretar dd citire
adresei Curtii de Conturi.
D-ul Fr[!il[: S-a mai discutat de multe ori despre aceste probleme.Mlsurile sunt in
lucru sau pe rolul instanlelor de judecat[.



D-l Primar;Dacd sunteli interesati v[ punem la dispozifie Raportul Cu(ii de

Conturi de la ora 8 la ora 16 puteli veni la sediul Primdriei.
Este o problemi la alimentare cu ap5, se pierde foarte multd ap6 din relea gi

incasdm foarte putin iar Curtea de Conturi ne spune ce avem de f6cut in viitor sI
putem aduce alimentarea cu apd, Ia un standard eficient(contorizre,facfurare).Este o
recomandare.

Mdsura nr.2 s-a inchis,s-a recuperat din debit.Cei de la care avem cel mai
mult de recuperat sunt persoane de etnie romd care nu au venituri qi sunt gi asistali
social.Termenul acestor mdsuri a fost prelungit.

Nemaifiind discufii in qedinla de astdzi, preqedintele de gedinl[ declard

inchise lucrdrile acesteia. 'h

$edinfa se incheie in jurul orei 1300.

Drept pentru care s-a incheiat prezenful proces verbal.

Pre;edinte de ;edin{d,
BUSUOC GHEORGHE

Secretar general,
SCARLAT ILIE


